
Bestyrelsesmøde den 06. januar 2023 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars, Kaj og Susanne 

Referent: Susanne 

 

Økonomi – Jan 

Økonomi blev gennemgået af Jan 

 

Veje og stier 

Der er nogle grundejere, der ikke holder sig inde på egen grund, disse vil blive kontaktet. 

Vi talte om at ændre hastigheden på vores egne veje til 20 km. Blandt andet for at undgå af 

skraldebilen, som kører de nu tilladte 30 km. også i svingede, ødelægger vores veje.  

 

Fælles areal  

Vi undersøger, om de hos Allerslev kan fjerne ukrudt på en mere miljørigtig måde. 

 

Infotavler, mere information? 

Vi talte om en QR kode med link til vores hjemmeside, kosig.dk. Her kunne der så ligge en oversigt 

over vores fire legepladser.  

 

Hjertestarter 

Vi vil søge Trygfonden.  

 

Eventuelt 

Norlys har henvendt sig igen, om tilladelse til at sætte 3 stk. fiberskabe op ved vores beplantning 

ved Lerpøtvej. Vi er alle enige om, at vi afviser dem igen. De må sætte deres skabe op på den 

anden side, hvor transformerstationen står. 

 


